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ORG.0012.1.4.2019 

Protokół nr 4/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 16 kwietnia 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice  

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

radni wg załączonej listy obecności, 

Skarbnik Gminy, Pani Magdalena Mendrok, 

protokolant: inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice,  

Ewa Matera. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wykonanie budżetu gminy w I kwartale 2019 roku. 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie komisji 

o godz. 9.08 i stwierdził prawomocność podejmowanych decyzji. 

 

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było pięciu członków komisji (lista obecności 

załączona do protokołu). 

 

Ad 2. Kontrola realizacji budżetu gminy Buczkowice w I kwartale 2019 roku. 

 

Radni przeanalizowali dokumenty źródłowe dotyczące realizacji budżetu gminy Buczkowice 

w I kwartale 2019 roku. 

 

Udział w posiedzeniu rozpoczęła Skarbnik Gminy. 

 

Radna Górna zapytała dlaczego podpisujemy umowę na zajęcia sportowe z kancelarią 

adwokacką. 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że są to działania prowadzone w ramach „alkoholówki”. 

 

Radny Kopacz powiedział, że właściciel tej kancelarii ma uprawnienia do prowadzenia zajęć 

sportowych z młodzieżą. 

 

Radna Górna zauważyła, że w lutym za środki higieniczne zapłaciliśmy 365 zł, za tydzień 

kupiliśmy kolejne za 3019,98 zł i zapytała ile wydajemy na takie środki rocznie. 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że ostatnio środki czystości zamawiano w październiku, teraz 

zmieniliśmy dostawcę – wystarczy to na około pół roku. 
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Radna Górna zapytała czy firmę tę wybrano ze względu na najniższą ofertę. 

 

Pani Skarbnik powiedziała, że zajmowała się tym Pani Sekretarz – u Pani Majcherczyk 

można sprawdzić czy były jakieś niższe oferty, jednak kryterium ceny nie jest tutaj jedynym – 

chodzi także o skuteczność, a z informacji pań sprzątających wynika, że środki te są bardzo 

dobre. 

 

Radna Górna zapytała ile wynosi średnia pensja w Urzędzie Gminy bez kadry kierowniczej 

– i poprosiła o przygotowanie odpowiedzi na następne posiedzenie komisji. Następnie Pani 

Górna zapytała dlaczego trzeba było wymieniać rynny na budynku Urzędu (był remontowany  

może trzy lata temu). 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że rynny urwały się zimą. 

 

Radna Górna zapytała czy nasadzenia wokół budynku Urzędu Gminy zostały wykonane 

w ramach zadania dotyczącego zagospodarowania brzegów Żylicy.  

 

Skarbnik Gminy odpowiedziała przecząco. 

 

Radna Górna wyraziła opinię, że projekt nasadzeń mogła wykonać firma, która sprzedała 

nam rośliny – nie musieliśmy płacić za niego odrębnie. 

 

Radny Więcek zapytał czy obsługa transmisji internetowej dotyczy sesji i 306 zł to koszt 

miesięczny. 

 

Pani Matera wyjaśniła, że w ramach tej kwoty mamy zapewnioną transmisję i udostępnioną 

retransmisję sesji oraz wykonanie ewentualnych prac na plikach (np. anonimizacja). 

 

Radny Więcek zapytał czy pliki gromadzi firma czy Urząd Gminy oraz czyją własnością jest 

sprzęt. 

 

Pani Matera wyjaśniła, że pliki gromadzone i udostępniane są na serwerach firmy - my 

robimy sobie tylko kopie zapasowe - a cały sprzęt stanowi własność gminy (w ramach 

wdrażania systemu zakupiliśmy jedynie piloty do głosowania – pozostały wykorzystywany 

sprzęt służy nam od lat). 

 

Radna Górna zapytał czy konserwacje robi firma. 

 

Pani Matera wyjaśniła, że firma wykonuje aktualizacje oprogramowania – w tym programu 

służącego do głosowania imiennego. 

 

Radny Więcek zapytał kto udostępnia pliki na serwerze po sesji. 

 

Pani Matera powiedziała, że ona – po ewentualnej obróbce przez firmę. 

 

Radna Górna zapytała czy za każdego psa oddanego do schroniska płacimy osobno. 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że opłata jest stała – na podstawie poprzedniego roku wyliczana 

jest kwota na rok kolejny. 
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Radna Górna zapytała co jest największym kosztem gminy. 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że oświata. 

 

Radna Górna zapytała ile średnio wynosi pensja nauczyciela w gminie. 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że nauczyciel dyplomowany przy 20-letnim stażu średnio 

zarabia u nas 5800 brutto (w tym 200 zł dodatek motywacyjny, 120 wychowawstwo, 10% 

dodatek wiejski, nadgodziny ok. 700 zł). 

 

Radny Roman Wrona zapytał ile gmina dopłaca do subwencji. 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że do zadań, które mają być subwencjonowane dopłacamy 

ponad 2 mln zł rocznie (dodatkowo 4,5 mln kosztują nas zadania własne – przedszkola i 

stołówki). 

 

Radna Górna wyraziła opinię, że płacimy za rozproszenie szkół. 

 

Radny Roman Wrona zapytał ile zarabia nauczyciel stażysta. 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że 2980 zł brutto (plus dodatek motywacyjny ok. 200 zł 

i czasami godz. ok. 500 zł). 

 

Radna Górna zapytała ilu ich jest. 

 

Skarbnik Gminy powiedziała, że w Buczkowicach jest 34 nauczycieli dyplomowanych, 

7 mianowanych, 3 kontraktowych, 1 stażysta, w Rybarzowicach 28 dyplomowanych, 

2 mianowanych, 1 kontraktowy, w Godziszce 21 dyplomowanych, 6 mianowanych, 

2 kontraktowych i 3 stażystów, w Kalnej 13 dyplomowanych, 3 mianowanych, 

6 kontraktowych i 2 stażystów. 

 

Komisja nie wniosła uwag do realizacji budżetu gminy Buczkowice w I kwartale 2019 r. 

 

Ad 3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 10.30. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokół podpisano w dniu 7 maja 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice. 
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Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 

 

Radny Wiesław Kopacz  …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

 

Protokołowała: Inspektor, Ewa Matera  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




